
Or.V.0062- 72 / 08

Protokół Nr 72/08
z posiedzenia Zarządu Powiatu Białostockiego

w dniu 10 stycznia 2008 roku
w Starostwie Powiatowym w Białymstoku

Posiedzenie Zarządu Powiatu Białostockiego III kadencji, w dniu 10 stycznia
2008  roku,  o  godz.  1030  w  Starostwie  Powiatowym  w  Białymstoku,  otworzył
Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz – Przewodniczący Zarządu.

Obecni wg listy obecności w załączeniu /zał. nr 1/.

Proponowany porządek obrad przyjęto jednogłośnie do realizacji,

w brzmieniu:

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.

2. Udzielenie  odpowiedzi  na  pismo  Mieszkańców  wsi  Dąbrówki  w  sprawie
wybudowania dwóch zatok autobusowych.

3. Udzielenie odpowiedzi na pismo Urzędu Miejskiego w Wasilkowie w sprawie
budowy zatok autobusowych i chodnika we wsi Dąbrówki.

4. Udzielenie odpowiedzi na pismo Rady Sołeckiej wsi Pogorzałki w sprawie
naprawy przepustu na drodze Dobrzyniewo Duże – Krypno.

5. Udzielenie odpowiedzi na pismo Radnych wsi Dobrzyniewo Duże w sprawie
przebudowy  przepustów  na  drodze  powiatowej  przy  ulicy  Lipowej  i
Białostockiej.

6. Udzielenie odpowiedzi na pismo Rady Sołeckiej wsi Dobrzyniewo Fabryczne
w sprawie przebudowy drogi powiatowej.

7. Wydanie  decyzji  w  sprawie  opinii  odnośnie  drogi  powiatowej  w
miejscowości Czarna Wieś Kościelna.

8. Spotkanie  z  Burmistrzem Czarnej  Białostockiej  w  sprawie  inwestycji  na
drogach powiatowych przebiegających przez teren Gminy.

9. Spotkanie  z  Burmistrzem  Wasilkowa  w  sprawie  inwestycji  na  drogach
powiatowych przebiegających przez teren Gminy.

10.Udzielenie  odpowiedzi  na  pismo  mieszkańców  wsi  Radunin  w  sprawie
remontu drogi dojazdowej.

11.Udzielenie odpowiedzi w sprawie utwardzenia drogi powiatowej na odcinku
Zabłudów do drogi łączącej Białystok – Wojszki.

12.Udzielenie  odpowiedzi  w  sprawie  dokonania  przebudowy  drogi  w
miejscowości Zawyki i Zawyki – Ferma.

13.Zapoznanie  się  z  pismem  Rady  Sołeckiej  wsi  Nowe  Aleksandrowo  w
sprawie chodnika na ulicy Pogodnej.

14.Zapoznanie  się  z  pismem  Wójta  Gminy  Dobrzyniewo  Duże  w  sprawie
współpracy Zarządu Powiatu z Gminą w zakresie przebudowy i remontów
dróg powiatowych.



15.Zapoznanie się z odwołaniami Gminy Juchnowiec Kościelny od decyzji PZD
wydanych  w  sprawie  lokalizacji  sanitarnej  i  tłocznej  w  miejscowościach
Kolonia Lewickie, Księżyno oraz Ignatki.

16.Zapoznanie  się  z  pismem  Burmistrza  Łap  w  sprawie  remontu  drogi
powiatowej nr 1528 B w Płonce Kościelnej.

17.Zapoznanie się z pismem Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad
w sprawie przełożenia drogi powiatowej Białystok – Kruszewo.

18.Zapoznanie się z pismem Burmistrza Zabłudowa skierowanym do GDDKiA
w sprawie przebiegu odcinków dróg powiatowych przebiegających przez
teren Gminy.

19.Podpisanie  wystąpienia  do  Urzędu  Marszałkowskiego  w  sprawie  opinii
dotyczącej pozbawienia kategorii drogi powiatowej drogi do Machnacza.

20.Podpisanie  pisma  do  Wójta  Gminy  Juchnowiec  Kościelny  w  sprawie
partycypacji  Gminy  w  kosztach  wykonania  projektu  budowlanego  na
przebudowę drogi powiatowej Juchnowiec Kościelny – Wojszki.

21.Podpisanie pisma do Zarządu Powiatu w Mońkach w sprawie uwzględnienia
w  SIWZ  na  opracowanie  dokumentacji  projektowo  –  kosztorysowej  na
wykonanie  przebudowy  ciągu  drogowego  Mężenin  –  Strękowa  Góra  –
Laskowiec – Gugny – Osowiec.

22.Omówienie  założeń  i  zaawansowania  wdrażania  projektu  Targów
Turystycznych  realizowanego  w  ramach  inicjatywy  wspólnotowej
INTERREG.

23.Podpisanie wniosków do Sądu Rejonowego o dokonanie wpisu w księdze
wieczystej nieruchomości zajętych pod drogi powiatowe.

24.Zapoznanie się z uwagami Radcy Prawnego do Porozumienia zawartego z
Miastem Białystok  w  sprawie  realizacji  zadań  wynikających  z  ustawy  o
rehabilitacji  zawodowej  i  społecznej  oraz  zatrudnieniu  osób
niepełnosprawnych.

25.Podpisanie  umowy  z  Miastem  Białystok  w  sprawie  współfinansowania
Powiatowego Urzędu Pracy.

26.Sprawozdanie  z  realizacji  postępu  prac  przy  sporządzaniu  Studium
wykonalności  projektów drogowych dla których Powiat Białostocki będzie
ubiegał  się  o  współfinansowanie  ze  środków  EFRR  –  przy  udziale
wykonawców. 

27.Udzielenie odpowiedzi na interpelację Radnego Zenona Żukowskiego. 

28.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zaopiniowania  „Wojewódzkiego  planu
gospodarki odpadami na lata 2007 – 2010” (176/08).

29.Podpisanie  umowy  z  Polską  Wytwórnią  Papierów  Wartościowych  na
wytwarzanie nalepki kontrolnej.

30.Rozpatrzenie  wniosku  Urzędu  Miejskiego  w  Czarnej  Białostockiej  o
przyznanie dofinansowania imprezy p.n. „IX Powiatowy Przegląd Zespołów
Kolędniczych, Teatrów Wiejskich i Obrzędowych”.

31.Podpisanie  umowy  z  Gminą  Tykocin  w  sprawie  finansowania  imprezy
„Zdobycie Tykocina 2008” – rekonstrukcja bitwy o Tykocin i zamek z 1657
roku.
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32.Podpisanie  umowy  z  Podlaskim  Stowarzyszeniem  Sportowym  Osób
Niepełnosprawnych  START  o  warunkach  funkcjonowania  i  finansowania
kosztów działalności WTZ w Ogrodniczkach ze środków PFRON oraz umowy
w sprawie dofinansowania WTZ w części  nieobjętej  dofinansowaniem ze
środków PFRON na rok 2008.

33.Podpisanie umowy dotyczącej prowadzenia Warsztatów Terapii Zajęciowej
w Ogrodniczkach.

34.Podpisanie umowy dotyczącej prowadzenia Warsztatów Terapii Zajęciowej
w Czarnej Białostockiej. 

35.Podjęcie  uchwały  w sprawie  układu  wykonawczego  budżetu  Powiatu na
2008 rok (177/08).

36.Zaopiniowanie projektu uchwały RPB w sprawie planu pracy Rady na 2008
rok.

37.Podpisanie  umowy  z  Wojewodą  Podlaskim o  dofinansowanie  Projektu  w
NEB/PL/PDL/2.1/07/131  „Rozwój  trans  granicznych  funkcji  Regionalnego
Centrum Kształcenia w Zakresie Turystyki Aktywnej w Supraślu. Polsko –
Białorusko  –  Ukraińskie  Targi  Turystyczne.  W  sprawie  bazy  sportowo  –
dydaktycznej w ramach Programu Sąsiedztwa Polska – Białoruś – Ukraina
INTERREG III A/TAUS CBC 2004 – 2006 (z włączeniem projektów wsparcia
mikroprojektów i pomocy technicznej).

38.Sprawy różne.

Ad. 1

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Zarządu Powiatu.

Członkowie Zarządu Powiatu Białostockiego,  po zapoznaniu  się  z  treścią
protokołu nr  71/08 z  dnia 3 stycznia  2008 roku,  przyjęli  go jednogłośnie,  bez
uwag.

Ad. 2

Udzielenie  odpowiedzi  na  pismo  Mieszkańców  wsi  Dąbrówki  w
sprawie wybudowania dwóch zatok autobusowych.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz przedstawił zebranym
projekt odpowiedzi na pismo Mieszkańców wsi Dąbrówki w sprawie wybudowania
dwóch zatok autobusowych /zał. nr 2/.

Wyjaśnienia  dotyczące  tej  kwestii  przedstawił  Pan Marek  Jędrzejewski  –
Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku „Mieszkańcy wsi Dąbrówki
wnoszą o wybudowanie dwóch zatok autobusowych. Wystosowali w tej sprawie
pismo do Zarządu Powiatu Białostockiego, a także spotkali się w ww. sprawie w
Starostwie  Powiatowym  11  grudnia  2007  roku  z  Wicestarostą  Powiatu
Białostockiego,  przy  moim  udziale,  a  także  udziale  pracowników  Urzędu
Miejskiego w Wasilkowie. Wcześniej przedstawiona dokumentacja projektowa na
budowę  tych  zatok  przewidywała  jednocześnie  wykonanie  chodnika
jednostronnego,  ale  bez  uwzględnienia  odwodnienia.  W  związku  z  tym  na
spotkaniu postanowiono, że Urząd Miejski w Wasilkowie zaprojektuje wyłącznie
dwie zatoki bez żadnych chodników, bez konieczności  ustawiania krawężników
przy jezdni bitumicznej. To jest możliwe do zaakceptowania w ramach budowy
tych zatok na drodze powiatowej.  Po przedstawieniu ww. dokumentacji  będzie
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można określić koszty budowy tych zatok i ustalić ewentualny podział kosztów
ich budowy. Ww. dokumentacja nie wpłynęła jeszcze do PZD.” 

Zarząd Powiatu Białostockiego, jednogłośnie, zaakceptował treść
ww.  odpowiedzi,  upoważniając  do  jej  podpisania  Pana  Adama
Kamińskiego – Wicestarostę Powiatu Białostockiego /zał. nr 3/.

Sprawę do dalszego prowadzenia przekazano Powiatowym Zarządowi Dróg
w Białymstoku.

Ad. 3

Udzielenie odpowiedzi na pismo Urzędu Miejskiego w Wasilkowie
w sprawie budowy zatok autobusowych i chodnika we wsi Dąbrówki.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz przedstawił zebranym
projekt odpowiedzi na pismo Urzędu Miejskiego w Wasilkowie w sprawie budowy
zatok autobusowych i chodnika we wsi Dąbrówki /zał. nr 4/. 

Wyjaśnienia  dotyczące  powyższej  kwestii  przedłożył  Pan  Marek
Jędrzejewski – Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku. 

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował  treść
ww.  odpowiedzi  upoważniając  do  jej  podpisania  Pana  Adama
Kamińskiego – Wicestarostę Powiatu Białostockiego /zał. nr 5/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 4

Udzielenie odpowiedzi na pismo Rady Sołeckiej wsi Pogorzałki w
sprawie naprawy przepustu na drodze Dobrzyniewo Duże – Krypno.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, przedstawił Członkom
Zarządu propozycję odpowiedzi na pismo Rady Sołeckiej wsi Pogorzałki w sprawie
naprawy przepustu na drodze Dobrzyniewo Duże - Krypno /zał. nr 6/. 

Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w  Białymstoku  –  Pan  Marek
Jędrzejewski  poinformował  zebranych  o  szczegółach  dotyczących  tej  sprawy
„Radny Gminny doniósł o utrudnieniach na drodze powiatowej., pracownicy PZD
dokonali rozpoznania tematu. Okazało się, że zaniżenie nad przepustem wynosi
1,5 centymetra. Sam przepust jest w dobrym stanie technicznym, nie ma w nim
żadnych  rozszczelnień,  ani  pęknięć  ani  przemieszczeń.  Radę  Sołecką  wsi
Pogorzałki  informujemy,  że  wiosną  kiedy  ruszą  roboty  związane  z  letnim
utrzymaniem dróg nastąpi naprawa ww. przepustu.” 

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował  treść
ww. pisma, upoważniając do jego podpisania Pana Adama Kamińskiego –
Wicestarostę Powiatu Białostockiego /zał. nr 7/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 5

Udzielenie odpowiedzi na pismo Radnych wsi Dobrzyniewo Duże w
sprawie  przebudowy  przepustów  na  drodze  powiatowej  przy  ulicy
Lipowej i Białostockiej.
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Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, przedstawił Członkom
Zarządu  odpowiedź  na  pismo  Radnych  wsi  Dobrzyniewo  Duże  w  sprawie
przebudowy przepustów na drodze powiatowej przy ulicy Lipowej i Białostockiej
/zał. nr 8/. 

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku,  złożył  wyjaśnienia  w  tej  sprawie  „przepusty  te  były  budowane
jeszcze  przed  powstaniem powiatu.  W chwili  obecnej  funkcjonują,  aczkolwiek
jezdnia  nad  przepustami  być  może  sprawia  pewne  kłopoty  dla  tych  którzy
mieszkają w pobliżu. Wprawdzie nic tam nie klawiszuje, ale sprawiają one pewien
hałas.  Po  to  by  ww.  przepusty  przebudować  musi  zostać  opracowana
dokumentacja  projektowa w odniesieniu  do ulicy  Białostockiej,  o  którą  wnosił
Wójt Gminy, co do której podjęto decyzję o podziale kosztów związanych z jej
opracowaniem.  Natomiast  na  ulicy  Lipowej  przepusty  funkcjonują.  Może  je
ewentualnie zastąpić kanalizacją deszczową, która być może w przyszłości tam
powstanie.”    

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował  treść
przedłożonej odpowiedzi,  upoważniając do jej podpisania Pana Adama
Kamińskiego – Wicestarostę Powiatu Białostockiego /zał. nr 9/. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 6

Udzielenie odpowiedzi na pismo Rady Sołeckiej wsi Dobrzyniewo
Fabryczne w sprawie przebudowy drogi powiatowej.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz zapoznał zebranych z
propozycją odpowiedzi  na pismo Rady Sołeckiej  wsi  Dobrzyniewo Fabryczne w
sprawie przebudowy drogi powiatowej /zał. nr 10/.  

Wyjaśnienia w tej  sprawie przedłożył  Pan Marek Jędrzejewski  –  Dyrektor
Powiatowego  Zarządu  Dróg  w  Białymstoku  „Rada  Sołecka  wsi  Dobrzyniewo
Fabryczne  wnosi  o  kontynuację  robót  w  Dobrzyniewie  Fabrycznym.  Roboty
zostały rozpoczęte w roku 2006 ze wspólnych środków Gminy i Powiatu. Został
tam  ułożony  krawężnik  i  chodnik.  Rzędne  krawężnika  zostały  wykonane  na
wysokości docelowej, by w przyszłości wylać tam warstwę ścieralną. Powiatowy
Zarząd  Dróg  uważa,  że  ww.  robotę  należy  kontynuować  i  skończyć,  ale
jednocześnie informujemy że 20 grudnia 2007 roku Rada Gminy wystosowała do
Zarządu  Powiatu  Białostockiego  informację  w  sprawie  inwestycji,  które
należałoby wprowadzić na terenie Gminy Dobrzyniewo Duże. Wśród zadań na
niej  wymienionych  nie  ma  ww.  inwestycji.  Przy  założeniu,  że  Powiat  ma  to
wykonywać  w porozumieniu  z  Gminą,  to  brak  tego zadania  na liście  stanowi
poważny problem.” 

Zarząd Powiatu Białostockiego,  jednogłośnie  zaakceptował  treść
ww. pisma, upoważniając do jego podpisania Pana Adama Kamińskiego -
Wicestarostę Powiatu Białostockiego /zał. nr 11/. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 7

Wydanie  decyzji  w  sprawie  opinii  odnośnie  drogi  powiatowej  w
miejscowości Czarna Wieś Kościelna.
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 Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, poinformował zebranych
o  treści  decyzji  w  sprawie  opinii  odnośnie  drogi  powiatowej  w  miejscowości
Czarna Wieś Kościelna.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie,  postanowił  wydać
pozytywną  opinię  odnośnie  przebudowy  odcinka  drogi  powiatowej  nr
1420 B w miejscowości Czarna Wieś Kościelna /zał. nr 12/. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 8

Spotkanie  z  Burmistrzem  Czarnej  Białostockiej  w  sprawie
inwestycji na drogach powiatowych przebiegających przez teren Gminy.

Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, przywitał przybyłych na
posiedzenie Zarządu Powiatu Białostockiego Burmistrza Czarnej  Białostockiej  –
Pana  Tadeusza  Matejkę  oraz  Pana  Jacka  Sakowicza  –  Przewodniczącego  Rady
Miejskiej Czarnej Białostockiej.

Pan  Tadeusz  Matejko  –  Burmistrz  Czarnej  Białostockiej,  poinformował
zebranych, że „chciałbym omówić parę spraw, których rozwiązanie pozwoliłoby
funkcjonować lepiej Powiatowi i Gminie. Jedna kwestia dotyczy ulic powiatowych
w Czarnej Białostockiej, część z nich spełnia bardziej funkcję ulic miejskich niż
dróg powiatowych. Najważniejsze w chwili obecnie z punktu widzenia Gminy są
ulice Młynowa, Sienkiewicza i  Torowej.  W stosunku do ulicy  Młynowej  podjęte
zostały działania mające na celu przekazanie jej na własność Gminy. Przejęcie tej
ulicy  wiąże  się  dla  samorządu  Gminy z  problemem remontowania  ww.  drogi.
Droga ta jest zawężona, co powoduje niebezpieczeństwo dla korzystających z tej
drogi. W związku z tym, że Gminie zależy na jak najszybszym rozwiązaniu tego
problemu, zwraca się z prośbą do Zarządu Powiatu Białostockiego o wszczęcie
już  w chwili  obecnej  procedury  inwestycji  celu  publicznego na tej  drodze.  To
pozwoli na szybsze zajęcie się ulicą Młynową, która dopiero 1 stycznia 2009 roku
będzie mogła przejść na własność Gminy.”

Pan Marek Jędrzejewski – Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg, stwierdził,
że „nie ma żadnej dokumentacji projektowej w ww. sprawie w związku z czym
dziś jedynie Powiat może zaznaczyć, że potrzebny jest dla ww. drogi pas drogowy
o szerokości  12 bądź 15 metrów, by wpisać tam właściwe warunki. Natomiast
tam sprawa jest bardziej złożona, gdyż poszerzenie tej drogi będzie związane z
wyburzeniem budynku. I to w sposób znaczny utrudnia wszczęcie jakiejkolwiek
procedury.  Należałoby  tu  posiadać  dokumentację  wskazującą  zasięg
oddziaływania  infrastruktury  drogowej  projektowanej,  by  wiedzieć  którymi
działkami konieczne będzie dysponowanie.”

Pan  Czesław  Bartoszewicz  –  Naczelnik  Wydziału  Geodezji,  Katastru  i
Nieruchomości  dodał, iż „Burmistrz Czarnej Białostockiej, chciałby zmodyfikować
w pewien sposób przebieg drogi.”

Burmistrz Czarnej Białostockiej, przyznał, że zmiana lokalizacji drogi była
brana  pod  uwagę,  „jeśli  Gmina  będzie  modernizowała  tą  drogę  to  należy  ją
wykonać tak by jej przebieg łączył przedłużenie ulicy Kościelnej.”

Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w  Białymstoku  –  Pan  Marek
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Jędrzejewski jeszcze raz wyjaśnił, że Powiatowy Zarząd Dróg nie może wszcząć
ww. procedury z racji braku odpowiednich dokumentów. 

Pan Tadeusz Matejko dodał, że „jeśli chodzi o ulicę Sienkiewicza i Torową
Gmina  jest  skłonna  przejąć  te  ulice.  Chociaż  problem  tutaj  jest  o  wiele
poważniejszy.  Przejęcie  ulicy  Sienkiewicza i  Torowej  wiąże się  z  koniecznością
rozwiązania problemu odwodnienia tych dróg, a nie da się tego zrobić jeśli Powiat
nie wykona przepustu na ulicy Piłsudskiego. Zatem Gmina jest skłonna przejąć
obydwie drogi, jeśli Powiat zobowiąże się do wykonania ww. przepustu.”

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku,  poinformował,  że  „drogi  Sienkiewicza  i  Torowa to  ulice
zagospodarowane  w  stanie  w  zasadzie  docelowym.  Mają  nawierzchnię
bitumiczną,  posiadają  krawężniki  i  urządzone  chodniki  z  nawierzchnią
utwardzoną.  Sprawa  przepustu  na  ulicy  Piłsudskiego,  przy  przejeździe  kolejki
wąskotorowej, pojawia się już od czterech lat na posiedzeniach Zarządu. W roku
2005  PZD  posiadał  pieniądze  na  opracowanie  dokumentacji  projektowej
dotyczącej tego zadania. Ale żadne projektant nie podjął się jej opracowania. Z
rozpoznania i  analizy sprawy wynika, że aby wodę z tego gruntu odprowadzić
trzeba dysponować gruntem leśnym i gminnym dla potrzeb wybudowania kanału
krytego coraz  bardziej  głębokiego o długości  około 700 metrów bieżących  do
najbliższego  zbiornika  wodnego.  W  rejonie  przejazdu  kolejki  wąskotorowej
istnieje przepust w postaci  rury stalowej pod korpusem ulicy Piłsudskiego, ale
wylew przepustu jest ciągle zatykany przez okolicznych mieszkańców. Ponadto z
wyliczeń wynika, że tylko 9% powierzchni zlewni stanowiłyby wody spływające z
dróg,  reszta  91%  to  wody  spływające  z  powierzchni  utwardzonych  bądź
nieutwardzonych  należących  do  zlewni  niedrogowej  położonych  na  terenie
miejscowości  Czarna  Białostocka.  Wziąć  należy  dodatkowo  pod  uwagę
dodatkowo, to że dokumentacja i ww. inwestycja jest bardzo skomplikowana, i
Powiat nie powinien tu sam ponosić całego ciężaru inwestycji.”

Pan Tadeusz Matejko – Burmistrz Czarnej  Białostockiej,  poinformował,  że
„wychodząc  naprzeciw  temu  problemowi  Gmina  opracowując  dokumentację
kanalizacyjną  będzie  opracowywała  także  odwodnienie  całego  osiedla,  które
będzie uwzględniać wody z ulicy Piłsudskiego. Wtedy można połączyć wykonanie
dokumentacji  deszczowej  na  tym  osiedlu  z  dokumentacją  przepustu.
Jednocześnie  nie  zgadam  się  z  tym,  że  tylko  9%  wody  odprowadzanej  tym
przepustem stanowić będą zlewnie z dróg.”    

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, zapytał czy możliwe
jest to, żeby Gmina opracowała całkowitą dokumentację techniczną, zaś Powiat
ze swojej strony zobowiązał się do wykonania ww. przepustu.

Burmistrz  Czarnej  Białostockiej,  przyznał,  że  rozwiązanie  takie  jest
możliwe, ale jaka będzie gwarancja, że Powiat faktycznie wykona ww. przepust.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, zaproponował by w
związku z tym zawrzeć stosowne porozumienie.

Pan Adam Kamiński  – Wicestarosta Powiatu Białostockiego, zauważył,  że
warto by również umieścić  w tym porozumieniu  ustalenia  dotyczące przejęcia
przez Gminę ulicy Torowej i Sienkiewicza.

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku, zauważył, że Powiat nie będzie mógł wykonać ww. inwestycji dopóki
Gmina nie wykona kanalizacji  deszczowej,  gdyż wykonanie  przepustu w takiej
sytuacji spowodowało by zalewanie okolicznych nieruchomości.

Burmistrz Czarnej Białostockiej, poinformował, że w tym roku planowane
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jest wykonanie dokumentacji projektowej, zaś inwestycja ma być zrealizowana do
jesieni 2009 roku. 

Pan  Czesław  Bartoszewicz  –  Naczelnik  Wydziału  Geodezji,  Katastru  i
Nieruchomości, przedstawił zebranym formalności  związane z przejęciem przez
Gminę dróg od Powiatu.

Pan  Wiesław  Pusz  –  Starosta  Powiatu  Białostockiego,  poinformował,  że
koszty związane z podpisaniem aktu notarialnego wynikającego z przejęcia dróg
ponosi Powiat.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  postanowił  iż  w
kwestii  wykonania  przepustu  na  ulicy  Piłsudskiego  w  Czarnej
Białostockiej,  zostanie  zawarte  porozumienie  pomiędzy  Powiatem  a
Gminą, w którym to porozumienia Gmina zobowiąże się do poniesienia
kosztów opracowania dokumentacji  projektowej na ww. przepust oraz
przejęcia  ulicy  Torowej  i  Sienkiewicza,  zaś  Powiat  zobowiąże  się  do
wykonania ww. przepustu.   

Pan  Tadeusz  Matejko  –  Burmistrz  Czarnej  Białostockiej,  poinformował
Zarząd  Powiatu  Białostockiego  o  programach  finansowanych  ze  środków  Unii
Europejskiej  do,  których  wnioski  ma  zamiar  składać  Gmina.  Przedstawił
możliwości współpracy na tej płaszczyźnie pomiędzy Powiatem a Gminą. W chwili
obecnej Gmina występuje z wnioskiem o dofinansowanie projektu dotyczącego
dróg  prowadzących  do  tzw.  parku  maszynowego  przeszedł  on  już  wstępną
weryfikację.  W projekcie  tym mogłaby się  znaleźć  inwestycja  dotycząca drogi
powiatowej  ulicy  Fabrycznej,  o  ile  Powiat  wyrazi  chęć  uczestniczenia  w  ww.
projekcie. 

Pan  Adam Kamiński  –  Wicestarosta  Powiatu  Białostockiego,  zauważył  iż
współpraca Powiatu z Gminą przy realizacji różnego rodzaju inwestycji w ramach
dofinansowania ze środków Unii Europejskiej jest bardzo korzystna.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz zwrócił się z prośbą do
Burmistrza Czarnej Białostockiej o przesłanie bardziej szczegółowych informacji
dotyczących ww. projektu.

Burmistrz Czarnej Białostockiej, dodał iż „z informacji  posiadanych przez
Gminę  wynika,  że  Powiat  planuje  inwestycję  związaną  z  termomodernizacją
budynków  użyteczności  publicznej,  jeżeli  program  ten  będzie  realizowany  z
uwzględnieniem dofinansowania z Narodowego Funduszu  Ochrony  Środowiska
Gmina jest  gotowa współuczestniczyć  w takim przedsięwzięciu.  W posiadaniu
Gminy  jest  opracowana  dokumentacja  dotycząca  termomodernizacji  czterech
budynków  użyteczności  publicznej  na  kwotę  około  3 000 000  –  4 000 000
złotych.”

Pan  Adam  Kamiński  –  Wicestarosta  Powiatu  Białostockiego,  przedstawił
zebranym szczegóły dotyczące ww. projektu.

Pan  Tadeusz  Matejko  –  Burmistrz  Czarnej  Białostockiej  poinformował
zebranych o planowanym przez Gminę wydaniu albumu o Czarnej Białostockiej w
ramach programu Polska – Litwa. Jeśli Zarząd Powiatu ma na uwadze tego typu
działania to mógłby przystąpić do współpracy z Gminą w tej kwestii.  

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  omówił  kwestie  związane  z
inwestycjami na drogach powiatowych na terenie Gminy. Jednocześnie
Zarząd  Powiatu  Białostockiego  zwrócił  się  z  prośbą  do  Burmistrza
Czarnej  Białostockiej  o  informowanie  Zarządu  o  działaniach
podejmowanych w ramach wymienionych przez Burmistrza projektów w
celu umożliwienia w ich ramach współpracy Gminy i Powiatu.
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Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 9

Spotkanie  z  Burmistrzem  Wasilkowa  w  sprawie  inwestycji  na
drogach powiatowych przebiegających przez teren Gminy.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz przywitał przybyłego
na posiedzenie Zarządu Powiatu Białostockiego Pana Antoniego Pełkowskiego –
Burmistrza Wasilkowa.

Pan Antoni Pełkowski – Burmistrz Wasilkowa, wyjaśnił, iż chciałby uzgodnić
z Zarządem Powiatu Białostockiego „kwestię dotyczącą drogi powiatowej leżącej
w centrum Wasilkowa, o powierzchni brukowej znajdującej się w fatalnym stanie.
Ułożone są wzdłuż niej chodniki i obrzeża krawężnikowe. Część robót zostały już
wykonane przez Gminę. Ale narasta presja ze strony mieszkańców zarówno na
Zarząd jaki i  Urząd Gminy aby na ten bruk ułożyć dywanik bitumiczny. Kwota
inwestycji będzie wynosiła w granicach 200 000 złotych. Gmina ze swojej strony
deklaruje współudział finansowy w ww. inwestycji.  Teraz pozostaje pytanie czy
Powiat  znajdzie  pieniądze  w  tegorocznym  budżecie  aby  wspólnie  z  Gminą
rozwiązać ten problem. Ten temat jest w tym roku najbardziej ważny.”

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku  stwierdził,  że  „z  rozpoznania  sprawy  wynika,  że  wokół  drogi
wykonano  nowe  chodniki  i  krawężniki,  z  tym,  że  wykonano  pod  niweletę
istniejącej  nawierzchni  brukowej.  W  tej  chwili  żeby  to  przykryć  nawierzchnią
bitumiczną, należy liczyć się z tym, że wysokość krawężnika, może nie w każdym
miejscu, będzie nienormatywna i nie będzie miała co najmniej 6 centymetrów tak
jak  wymagają  tego  warunki  techniczne,  czyli  inwestycja  ta  wiąże  się  z
koniecznością przebudowy chodnika i krawężnika. Kolejna sprawa dotyczy kwestii
odwodnienia ww. drogi.”

Burmistrz  Wasilkowa  stwierdził,  że  „Urząd  opiera  swoją  koncepcję  na
opracowaniu  Instytutu  Ochrony  Środowiska,  gdzie  jest  stwierdzone,  że
budowanie kanalizacji deszczowej przy miasteczkach tego typu to marnowanie
środków publicznych. Utrzymywane są w dobrym standardzie rowy melioracyjne,
które są też w Wasilkowie. Wody spływają poszczególnymi ulicami do rowów, jeśli
istnieje  konieczność  wybudowania  niecki  to  jest  taka  tworzona.”   Pan  Antoni
Pełkowski  dodał,  że  rozwiązania  sugerowane  przez  Powiatowy  Zarząd  Dróg  w
Białymstoku  mogłyby  mieć  zastosowanie  gdyby  Powiat  i  Gmina  dysponowały
odpowiednimi środkami finansowymi, a tak blokują one tylko inwestycje, w chwili
obecnej Gmina jest gotowa zawrzeć z Powiatem odpowiednie porozumienia, by
móc  realizować  ww.  inwestycję  i  jeśli  kiedyś  okaże  się  potrzebne  zrobienie
separatora  to  będzie  to  problem  Gminy.  Wyjaśnił,  że  według  informacji
posiadanych  przez  pracowników  Gminy  nie  ma  tu  potrzeby  przekładania
krawężników,  gdyż  przynajmniej  część  przewidywała  nałożenie  nakładki
bitumicznej na nawierzchnie brukową.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz, zapytał o możliwość
przejęcia przez Gminę ww. odcinka dróg powiatowych.

Pan  Antoni  Pełkowski  –  Burmistrz  Wasilkowa  stwierdził,  „jeśli  będzie
wykonana  nakładka  bitumiczna,  to  nie  ma  przeszkód  by  Gmina  przejęła  ww.
drogę.  Ewentualne  negatywne  konsekwencje,  o  których  mówi  Dyrektor
Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku, Gmina przejęłaby na siebie.”      

  Zarząd  Powiatu  Białostockiego  postanowił  zawrzeć  z  Gminą
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Wasilków porozumienie w ramach, którego przekaże Gminie Wasilków
zarząd ww. drogą powiatową na cele inwestycyjne oraz umowę na mocy,
której  przekaże  Gminie  120  000  złotych  na  przeprowadzenie  ww.
inwestycji.  Jednocześnie Gmina zobowiąże się do wszczęcia procedury
pozbawienia kategorii drogi powiatowej ww. drogi.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 10

Udzielenie  odpowiedzi  na  pismo  mieszkańców  wsi  Radunin  w
sprawie remontu drogi dojazdowej.

Pan  Adam  Kamiński  –  Wicestarosta  Powiatu  Białostockiego,  przedstawił
Członkom Zarządu  projekt  odpowiedzi  na  pismo  mieszkańców  wsi  Radunin  w
sprawie remontu drogi /zał. nr 13/. 

Wyjaśnienia  w  powyższej  kwestii  przedłożył  zebranym  Pan  Marek
Jędrzejewski – Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku.

 Zarząd Powiatu Białostockiego, jednogłośnie zaakceptował treść
przedłożonej odpowiedzi,  upoważniając do jej podpisania Pana Adama
Kamińskiego – Wicestarostę Powiatu Białostockiego /zał. nr 14/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 11

Udzielenie odpowiedzi w sprawie utwardzenia drogi powiatowej na
odcinku Zabłudów do drogi łączącej Białystok – Wojszki.

Wicestarosta Powiatu Białostockiego – Pan Adam Kamiński, poinformował
Członków Zarządu o potrzebie udzielenia odpowiedzi w sprawie utwardzenia drogi
powiatowej na odcinku Zabłudów do drogi łączącej Białystok - Wojszki /zał. nr 15/.

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku, złożył wyjaśnienia w tej kwestii.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie  zaakceptował  ww.
propozycję  odpowiedzi,  upoważniając  do  jej  podpisania  Pana  Adama
Kamińskiego – Wicestarostę Powiatu Białostockiego /zał. nr16/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 12

Udzielenie odpowiedzi w sprawie dokonania przebudowy drogi w
miejscowości Zawyki i Zawyki – Ferma.

Wicestarosta Powiatu Białostockiego – Pan Adam Kamiński, poinformował
Członków  Zarządu  o  potrzebie  udzielenia  odpowiedzi  w  sprawie  dokonania
przebudowy drogi w miejscowości Zawyki i Zawyki - Ferma /zał. nr 17/. 

Pan Marek Jędrzejewski – Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku przedłożył wyjaśnienia
w ww.  sprawie.  Poinformował,  iż  mimo spotkania  z  Burmistrzem nie  poczyniono żadnych ustaleń  w ww.
kwestii.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie,  zaakceptował  ww.
propozycję  odpowiedzi  upoważniając  do  jej  podpisania  Pana  Adama
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Kamińskiego – Wicestarostę Powiatu Białostockiego /zał. nr 18/. 

Sprawę do dalszego prowadzenia przekazano Powiatowego Zarządu Dróg w
Białymstoku.

Ad. 13

Zapoznanie się z pismem Rady Sołeckiej wsi Nowe Aleksandrowo
w sprawie chodnika na ulicy Pogodnej.

Wicestarosta  Powiatu  Białostockiego  –  Pan  Adam  Kamiński,  zapoznał
zebranych z pismem Rady Sołeckiej wsi Nowe Aleksandrowo w sprawie chodnika
na ulicy Pogodnej /zał. nr 19/.

 Wyjaśnienia dotyczące powyższej kwestii złożył Pan Marek Jędrzejewski –
Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w  Białymstoku.  Poinformował,  że  wśród
zadań,  które  Wójt  Gminy  Dobrzyniewo  Duże  wskazuje  jako  najpilniejsze  do
realizacji, tego zadania nie ma.  

Zarząd Powiatu Białostockiego po zapoznaniu się z ww. pismem
przekazał je do Powiatowego Zarządu Dróg celem dokonania analizy i
przygotowania propozycji odpowiedzi. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 14

Zapoznanie  się  z  pismem  Wójta  Gminy  Dobrzyniewo  Duże  w
sprawie współpracy Zarządu Powiatu z Gminą w zakresie przebudowy i
remontów dróg powiatowych.

Pan  Adam  Kamiński  –  Wicestarosta  Powiatu  Białostockiego  przedstawił
Członkom Zarządu pismo Wójta Gminy Dobrzyniewo Duże w sprawie współpracy
Zarządu  Powiatu  z  Gminą  w  zakresie  przebudowy  i  remontów  dróg
powiatowych /zał. nr 20/.

Zarząd Powiatu Białostockiego po zapoznaniu się z ww. pismem,
postanowił  spotkać  się  z  Wójtem  Gminy  Dobrzyniewo  Duże  w  celu
omówienia kwestii poruszanych w ww. piśmie.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 15

Zapoznanie  się  z  odwołaniami  Gminy  Juchnowiec  Kościelny  od
decyzji  PZD  wydanych  w  sprawie  lokalizacji  sanitarnej  i  tłocznej  w
miejscowościach Kolonia Lewickie, Księżyno oraz Ignatki.

Wicestarosta  Powiatu  Białostockiego  –  Pan  Adam  Kamiński,  zapoznał
zebranych z Odwołaniami Gminy Juchnowiec Kościelny od decyzji PZD wydanych
w sprawie lokalizacji  sanitarnej  i  tłocznej  w miejscowościach Kolonia  Lewickie,
Księżyno oraz Ignatki /zał. nr 21 - 22/. 

Wyjaśnienia dotyczące powyższej kwestii złożył Pan Marek Jędrzejewski –
Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w  Białymstoku  „Gmina  zamówiła  u
projektantów wykonanie dokumentacji projektowej drogi, kanalizację sanitarną w
Lewickich, po przeanalizowaniu jej lokalizacji i całej dokumentacji PZD doszło do
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wniosku,  że  nie  jest  zasadne  lokalizowanie  ww.  urządzeń  w  pasie  drogowym
ponieważ  w  sąsiedztwie  pasa  drogowego  istnieją  niezabudowane  działki,  w
działkach tych przyległych do pasa drogowego  umieszczony jest  światłowód,
kabel telekomunikacyjny i wodociąg i nie ma żadnych przeszkód, żeby umieścić
tam kanalizację sanitarną, a której budowa w pasie drogowym przyczyniłaby się
do  zniszczenia  nawierzchni  drogi.  Dlatego  też  została  wydana  negatywna
decyzja, od niej Wójt Gminy Juchnowiec Kościelny odwołał się do Samorządowego
Kolegium  Odwoławczego.  Odwołanie  to  zostało  wniesione  w  terminie  i
przekazane przez PZD wraz z dokumentami do SKO.” 

Zarząd Powiatu Białostockiego zapoznał się z treścią ww. odwołań.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku. 

Ad. 16

Zapoznanie się z pismem Burmistrza Łap w sprawie remontu drogi
powiatowej nr 1528 B w Płonce Kościelnej.

Pan  Adam  Kamiński  –  Wicestarosta  Powiatu  Białostockiego,  przedstawił
zebranym treść pisma Burmistrza Łap w sprawie remontu drogi powiatowej nr
1528 B w Płonce Kościelnej /zał. nr 23/. 

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku, przestawił wyjaśnienia dotyczące tej kwestii „jest to pierwsze pismo
w tej  sprawie od wielu lat.  Mieszkańcy Płonki  Kościelnej  proszą o poprawienie
stanu  nawierzchni  drogi  powiatowej  i  wybudowanie  parkingu  przy  drodze
powiatowej na skrzyżowaniu z drogą wojewódzką. Na krótkim odcinku tej drogi
około 150 metrów mamy do czynienia ze skrzyżowaniem z drogą wojewódzką, ze
skrzyżowaniem  z  drogą  gminną  i  skrzyżowaniem  z  dwiema  innymi  drogami
powiatowymi.  Jednocześnie  jest  tam  zlokalizowany  kościół  parafialny,  a  po
drugiej stronie gimnazjum. Burmistrz wnosi o partycypację w kosztach remontu
parkingu  i  uregulowaniu  skrzyżowania  z  drogą  wojewódzką.  Po  rozpoznaniu
sprawy okazało się,  że od roku 2000 funkcjonuje projekt budowlany drogowy,
jednocześnie wykonawczy na budowę samego parkingu przy kościele. W związku
z tym dokumentację należy uaktualnić.  Należy tu dokonać pewnych ustaleń z
Burmistrzem bądź z kimś z jego pracowników i po uaktualnieniu dokumentacji
przystąpić do realizacji jeśli taka będzie wola stron. Schody kościelne i częściowo
parking znajdują się na drodze powiatowej.”   

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  po  zapoznaniu  się  z  treścią  ww.
pisma skierował je do Powiatowego Zarządu Dróg celem przygotowania
propozycji odpowiedzi.  

Sprawę do dalszego prowadzenia przekazano do Powiatowego Zarządowi
Dróg w Białymstoku. 

Ad. 17

Zapoznanie  się  z  pismem Generalnej  Dyrekcji  Dróg Krajowych i
Autostrad w sprawie przełożenia drogi powiatowej Białystok – Kruszewo.

Wicestarosta Powiatu Białostockiego – Pan Adam Kamiński, poinformował
zebranych  o  piśmie  skierowanym  do  Generalnej  Dyrekcji  Dróg  Krajowych  i
Autostrad w sprawie przełożenia drogi powiatowej Białystok - Kruszewo /zał. nr
24/.

Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w  Białymstoku  –  Pan  Marek
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Jędrzejewski  złożył  wyjaśnienia  dotyczące  tej  kwestii.  Pismo  to  jest  wynikiem
korespondencji  pomiędzy Urzędem Gminy w Choroszczy a Generalną Dyrekcją
Dróg  Krajowych  i  Autostrad  w  sprawie  umieszczenia  węzła  drogowego  w
Barszczewie. W piśmie tym jednocześnie Gmina wnosi  o przejęcie ww. sprawy
przez Starostę Powiatu Białostockiego. Ponadto z pisma wynika, że aby sprawa ta
miała szanse na rozwiązanie wnioskowane przez Gminę, należy przełożyć drogę
powiatową Białystok – Kruszewo, co związane jest ze znacznymi kosztami, które
przekraczają możliwości finansowe Powiatu.

Pani  Maria  Borodziuk  –  Skarbnik  Powiatu  Białostockiego,  zauważyła,  że
takie gospodarowanie budżetem Powiatu byłoby sprzeczne z ustawą o finansach
publicznych.

Pan Adam Kamiński – Wicestarosta Powiatu Białostockiego, zauważył, iż w
tym przypadku właściwym rozwiązaniem sytuacji  może okazać się zbudowanie
podwęzła drogowego. 

Zarząd Powiatu Białostockiego po zapoznaniu się z ww. pismem
skierował  je  do  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w  Białymstoku,  celem
przygotowania propozycji odpowiedzi. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku. 

Ad. 18

Zapoznanie się z pismem Burmistrza Zabłudowa skierowanym do
GDDKiA  w  sprawie  przebiegu  odcinków  dróg  powiatowych
przebiegających przez teren Gminy.

Pan  Adam  Kamiński  –  Wicestarosta  Powiatu  Białostockiego,  przedstawił
zebranym  pismo  Burmistrza  Zabłudowa  skierowanym  do  GDDKiA  w  sprawie
przebiegu odcinków dróg powiatowych przebiegających przez teren Gminy /zał.
nr 25/. 

Wyjaśnienia dotyczące powyższej kwestii, przedłożył zebranym Pan Marek
Jędrzejewski – Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku „wystąpienie
dotyczy przebiegu drogi  powiatowej w Protasach.  W tym miejscu ma powstać
węzeł  drogowy.  Po  to  by  on  tam powstał  trzeba  istniejącą  drogę  powiatową
Protasy – Rafałówka – Dobrzyniówka – Folwarki Małe – Folwarki Wielkie – Folwarki
Tylwickie na odcinku w pierwszym wariancie 200 metrów w drugim 2 kilometrów
przełożyć. O potrzebie tego przełożenia pisze Burmistrz.”   

Zarząd Powiatu Białostockiego zapoznał się z ww. pismem.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 19

Podpisanie  wystąpienia  do  Urzędu  Marszałkowskiego  w sprawie
opinii  dotyczącej  pozbawienia  kategorii  drogi  powiatowej  drogi  do
Machnacza.

Wicestarosta  Powiatu  Białostockiego  –  Pan  Adam  Kamiński  zapoznał
zebranych  z  potrzebą  podpisania  wystąpienia  do  Urzędu  Marszałkowskiego  w
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sprawie  opinii  dotyczącej  pozbawienia  kategorii  drogi  powiatowej  drogi  do
Machnacza /zał. nr 26/.

Wyjaśnienia dotyczące tej kwestii złożył Pan Marek Jędrzejewski – Dyrektor
Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku. 

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował  treść
ww. wystąpienia,  upoważniając jednocześnie do jego podpisania Pana
Adama Kamińskiego – Wicestarostę Powiatu Białostockiego /zał. nr 27/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku. 

Ad. 20

Podpisanie pisma do Wójta Gminy Juchnowiec Kościelny w sprawie
partycypacji  Gminy  w  kosztach  wykonania  projektu  budowlanego  na
przebudowę drogi powiatowej Juchnowiec Kościelny – Wojszki.

Wicestarosta  Powiatu  Białostockiego  –  Pan  Adam  Kamiński  zapoznał
Członków Zarządu z propozycją odpowiedzi  na pismo Wójta Gminy Juchnowiec
Kościelny  w  sprawie  partycypacji  Gminy  w  kosztach  wykonania  projektu
budowlanego na przebudowę drogi  powiatowej  Juchnowiec Kościelny – Wojszki
/zał. nr 28/. 

Wyjaśnienia  dotyczące  ww.  kwestii  przedłożył  Dyrektor  Powiatowego
Zarządu Dróg w Białymstoku – Pan Marek Jędrzejewski.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował  treść
ww.  odpowiedzi,  upoważniając  jednocześnie  do  jej  podpisania  Pana
Adama Kamińskiego – Wicestarostę Powiatu Białostockiego /zał. nr 29/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku. 

Ad. 21

Podpisanie  pisma  do  Zarządu  Powiatu  w  Mońkach  w  sprawie
uwzględnienia  w  SIWZ  na  opracowanie  dokumentacji  projektowo  –
kosztorysowej  wykonania  przebudowy  ciągu  drogowego  Mężenin  –
Strękowa Góra – Laskowiec – Gugny – Osowiec.

Wicestarosta  Powiatu  Białostockiego  –  Pan  Adam  Kamiński,  przestawił
zebranym potrzebę podpisania pism do Zarządu Powiatu w Mońkach w sprawie
uwzględnienia w SIWZ na opracowanie dokumentacji projektowo – kosztorysowej
wykonania przebudowy ciągu drogowego Mężenin – Strękowa Góra – Laskowiec –
Gugny – Osowiec /zał. nr 30/. 

Szczegóły dotyczące ww. sprawy przybliżył Członkom Zarządu Pan Marek
Jędrzejewski – Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku. Wyjaśnił, że w
specyfikacji przedłożonej przez Starostwo Powiatowe w Mońkach nie uwzględniło
ono  potrzeby  dokonania  remontu  i  przebudowy  mostu  na  rzece  Narew  w
Strękowej  Górze.  W  związku  z  czym przygotowano  wystąpienie  do  Starostwa
Powiatowego w Mońkach.

Pan Adam Kamiński  –  Wicestarosta  Powiatu Białostockiego,  zauważył,  iż
brak  uwzględnienia  mostu  w  specyfikacji  oznacza  nierealizowanie  założeń
projektu, co w konsekwencji może spowodować poważne skutki.  

Zarząd Powiatu Białostockiego,  jednogłośnie  zaakceptował  treść
ww. pisma, upoważniając do jego podpisania Pana Adama Kamińskiego –
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Wicestarostę Powiatu Białostockiego /zał. nr 31/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku. 

Ad. 22

Omówienie założeń i  zaawansowania wdrażania  projektu Targów
Turystycznych  realizowanego  w  ramach  inicjatywy  wspólnotowej
INTERREG.

Starosta  Powiatu  Białostockiego  –  Pan  Wiesław  Pusz  poinformował
Członków  Zarządu  Powiatu  o  potrzebie  omówienia  założeń  i  zaawansowania
wdrażania  projektu  Targów  Turystycznych  realizowanego  w  ramach  inicjatywy
wspólnotowej INTERREG.

Pan Marek Skrypko – Samodzielne Stanowisko ds. Promocji Współpracy z
Zagranicą i Przedsiębiorczości wyjaśnił „jest to program realizowany w ramach
INTERREG.  Dotacja przyznana na ten cel  musi  zostać wydana do końca maja
2008  roku,  zaś  projekt  ma  być  rozliczony  do  końca  czerwca  2008  roku.  Na
realizację  projektu  zostanie  zawarta  umowa  przez  Zarząd  Powiatu
Białostockiego.” 

Pan  Tomasz  Szeweluk  –  podinspektor  w  Starostwie  Powiatowym  w
Białymstoku poinformował „Całkowity koszt projektu jest szacowany na 263 700
złotych. Wkład własny wyniesie 65 925 złotych.”

Starosta Powiatu Białostockiego, poprosił o dokładne przedstawienie planu
wydatków dotyczącego ww. imprezy.

Pan Marek Skrypko wyjaśnił, że „jeśli chodzi o budżet to 35 000 złotych ma
być przeznaczone na imprezy towarzyszące targom, samych targów nie można
sfinansować  z  otrzymanej  dotacji.  Na  promocję  targów  przeznaczone  zostało
50 000 złotych na publikacje, ogłoszenia w prasie, informator targowy oraz ulotki.
20 000 złotych przeznaczone jest na gadżety, nie jest jeszcze ustalone jakie oraz
10 000 złotych na przygotowanie strony internetowej.”

Pan Adam Kamiński – Wicestarosta Powiatu Białostockiego wyjaśnił, że „na
podstawie  ustaleń  ze  Skarbnikiem  Powiatu  Białostockiego  oraz  Dyrektorem
Centrum  Edukacji  w  Supraślu,  ustalono  że  powstanie  zespół  złożony  z
pracowników Starostwa i to Starostwo będzie organizowało ww. targi.”

Julita  Skiepko  –  inspektor  w  Starostwie  Powiatowym  w  Białymstoku,
poinformował,  że  w  skład  ww.  zespołu  wchodzi  oprócz  niej  Sergiusz  Baszun,
Marek Skrypko, Tomasz Szeweluk,  Agnieszka Szerenos i  Marzanna Skarżyńska.
Koordynatorem zespołu jest Julita Skiepko.

Pan  Adam  Kamiński  –  Wicestarosta  Powiatu  Białostockiego,  przedstawił
szczegóły dotyczące ww. kwestii.

Pan Marek Skrypko, wyjaśnił  zebranym, iż jako wymierne korzyści  z ww.
targów pozostaną do dyspozycji Powiatu boksy wystawowe, strona internetowa
oraz wszelkiego rodzaju publikacje i materiały promocyjne związane z imprezą.
Poinformował  jednocześnie,  że  on  ponosi  odpowiedzialność  za  przygotowanie
strony internetowej, wszelkiego rodzaju ulotki i publikacje związane z promocją
targów oraz wykonania gadżetów.  

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  po  wysłuchaniu  informacji
dotyczących  organizacji  ww.  targów,  zwrócił  się  z  wnioskiem  do
pracowników  Starostwa  Powiatowego  w  Białymstoku  wchodzących  w
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skład ww. zespołu o szczegółowe informowanie i ustalanie z Zarządem
Powiatu Białostockiego kwestii dotyczących przygotowania ww. imprezy
zwłaszcza spraw związanych z promocją imprezy. Jednocześnie zlecono
ww. zespołowi przygotowanie umowy o dofinansowanie projektu.

Sprawę do dalszego prowadzenia przekazano Samodzielnemu Stanowisku
ds. Promocji, Współpracy z Zagranicą i Przedsiębiorczości.

 
Ad. 23

Podpisanie wniosków do Sądu Rejonowego o dokonanie wpisu w
księdze wieczystej nieruchomości zajętych pod drogi powiatowe.

Wydział Geodezji, Katastru i Nieruchomości wystąpił do Zarządu Powiatu z
prośbą o podpisanie wniosków do Sądu Rejonowego w Białymstoku o dokonanie
zmian w KW:

 dotyczącej  nieruchomości  położonej  w  obrębie  Dobrzyniewo  Dużym,  gm.
Dobrzyniewo Dużo nr KW 100.805 działka nr 438 o powierzchni 0,2140 ha;

 dotyczącej  nieruchomości  położonej  w  obrębie  Dobrzyniewo  Duże,  gmina
Dobrzyniewo Duże nr KW 82.931 działka nr 326 o powierzchni 0,2790 ha;

 dotyczącej  nieruchomości  położonych  w  obrębie  Dobrzyniewo  Duże,  gmina
Dobrzyniewo Duże nr KW 69.054 działek nr 455 o powierzchni 0,3320 oraz nr
743/2 o powierzchni 3,3439 ha;

 dotyczących  nieruchomości  położonych  w obrębie  Dobrzyniewo Duże,  gmina
Dobrzyniewo Duże nr KW 20.368 działka nr 324 o powierzchni 0,1560 ha oraz nr
325 o powierzchni 0,1399 ha;

 dotyczącej  nieruchomości  położonej  w  obrębie  Dobrzyniewo  Duże.  gmina
Dobrzyniewo Duże nr KW 82.099 działka nr 463 o powierzchni 0,1206 ha;

 dotyczącej  nieruchomości  położonej  w  obrębie  Dobrzyniewo  Duże,  gmina
Dobrzyniewo Duże nr KW 84.495 działka nr 723/9;

 dotyczącej  nieruchomości  położonych  w  obrębie  Dobrzyniewo  Duże,  gmina
Dobrzyniewo Duże nr KW 32.197 działka nr 327 o powierzchni 0,1530 ha oraz nr
328 o powierzchni 0,4170 ha;

Zarząd Powiatu Białostockiego, jednogłośnie, zaakceptował treść
przedłożonych wniosków, upoważniając do ich podpisania Panią Barbarę
Grabowską  –  Członka  Zarządu  Powiatu  oraz  Pana  Ireneusza
Ordziejewskiego – Członka Zarządu Powiatu Białostockiego  /zał. nr 32 -
38/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Geodezji,
Katastru i Nieruchomości.

Ad. 24

Zapoznanie  się  z  uwagami  Radcy  Prawnego  do  Porozumienia
zawartego z Miastem Białystok w sprawie realizacji zadań wynikających
z ustawy o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnieniu osób
niepełnosprawnych.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego przedstawił Członkom
Zarządu, uwagi Radcy Prawnego do Porozumienia zawartego z Miastem Białystok
w sprawie  realizacji  zadań wynikających  z  ustawy o  rehabilitacji  zawodowej  i
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społecznej oraz zatrudnienie osób niepełnosprawnych /zał. nr 39/.

Wyjaśnienia w tej sprawie przedłożyła Pani Barbara Grażyna Wacławska –
Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Białymstoku „w porozumieniu brak jest
wielu ważnych dla Powiatowego Urzędu Pracy informacji. Uwagi zgłoszone przez
Radcę  Prawnego  zatrudnionego  w  Urzędzie  są  konieczne  do  uwzględnienia
dlatego, że Urząd Pracy ma wykonywać nowe zadania. Ma przyznawać środki na
działalność gospodarczą czy zatrudnianie osób niepełnosprawnych, a nie zostały
zawarte żadne upoważnienia do przeprowadzania kontroli dotycząca ww. działań
i  wydawania  przyznawanych  środków.  Musi  tu  zostać  zawarte  porozumienie
między  Starostą  o  Prezydentem  Białegostoku,  ale  nie  powinno  być  to  te
porozumienie.”   

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  zapoznał  się  z  ww.  uwagami,
przekazując  je  Powiatowemu  Urzędowi  Pracy  w  Białymstoku  celem
wyjaśnienia. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Urzędowi
Pracy w Białymstoku.

Ad. 25

Podpisanie  umowy  z  Miastem  Białystok  w  sprawie
współfinansowania Powiatowego Urzędu Pracy.

Starosta  Powiatu  Białostockiego  –  Pan  Wiesław  Pusz  poinformował,
zebranych  o  potrzebie  podpisania  umowy  z  Miastem  Białystok  w  sprawie
współfinansowania Powiatowego Urzędu Pracy.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  upoważnił  do
podpisania  ww.  umowy  Pana  Wiesława  Pusza  –  Starostę  Powiatu
Białostockiego oraz Pana Adama Kamińskiego – Wicestarostę Powiatu
Białostockiego przy jednoczesnej kontrasygnacie Pani Marii Borodziuk –
Skarbnik Powiatu Białostockiego. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Budżetu  i
Finansów.

Ad. 26

Sprawozdanie z realizacji postępu prac przy sporządzaniu Studium
wykonalności  projektów  drogowych  dla  których  Powiat  Białostocki
będzie ubiegał się o współfinansowanie ze środków EFRR – przy udziale
wykonawców. 

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, przywitał przybyłych
na posiedzenie Zarządu Powiatu przedstawicieli firmy Tomas Consulting.

Pan  Adam  Kamiński  –  Wicestarosta  Powiatu  Białostockiego  przedstawił
pytania,  które  Członkowie  Zarządu  Powiatu  Białostockiego  skierowali  do
przedstawicieli firmy Tomas Consulting.

Przedstawiciele firmy Tomas Consulting przedłożyli wyjaśnienia dotyczące
pytań.

Pan  Marek  Skrypko  –  Główny  Specjalista  w  Starostwie  Powiatowym  w
Białymstoku, zobowiązał się, że wszelkie kwestie, których nie są wstanie wyjaśnić
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Członkom  Zarządu  Powiatu  przedstawiciele  firmy  Tomas  Consulting  zostaną
przesłane w formie pisemnej do Urzędu Marszałkowskiego z prośbą o udzielenie
odpowiedzi.  

Zarząd Powiatu Białostockiego zapoznał się z postępem prac przy
sporządzaniu Studium wykonalności ww. projektów drogowych.

Sprawę do dalszego prowadzenia przekazano Samodzielnemu Stanowisku
ds. Promocji, Współpracy z Zagranicą i Przedsiębiorczości.

Ad. 27
Udzielenie  odpowiedzi  na  interpelację  Radnego  Zenona

Żukowskiego. 

Starosta  Powiatu  Białostockiego  –  Pan  Wiesław  Pusz  poinformował
zebranych o potrzebie udzielenia na piśmie odpowiedzi na interpelację Radnego
Zenona Żukowskiego /zał. nr 43/.

Wyjaśnienia  w  powyższej  kwestii  przedłożyła  Pani  Monika  Ratyńska  –
Naczelnik Wydziału Rolnictwa i Środowiska. Poinformowała Zarząd, że w związku z
wystosowanym  do  Urzędu  Marszałkowskiego  pismem  w  sprawie  interpelacji
Radnego  Pana  Zenona  Żukowskiego,  wpłynęła  do  Starostwa  Powiatowego
odpowiedź,  która  jednak  nie  stanowi  wyjaśnienia  zadanego  przez  Radnego
pytania.

Pan  Wiesław  Pusz  –  Starosta  Powiatu  Białostockiego,  zauważył  że  w
związku  z  tym  warto  by  się  zwrócić  ponownie  z  pismem  do  Marszałka
Województwa Podlaskiego 

Zarząd Powiatu Białostockiego po zapoznaniu się z ww. pismem,
postanowił  przesłać  kolejne  pismo  do  Urzędu  Marszałkowskiego  z
prośbą o podjęcie działań przez Urząd Marszałkowski w celu zwiększenia
wpływów  na  Wojewódzki  Fundusz  Ochrony  Środowiska  i  Gospodarki
Wodnej  a  tym samym Fundusz  Powiatowy.  Do  podpisania  ww.  pisma
upoważniono Pana Wiesława Pusza – Starostę Powiatu Białostockiego.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Rolnictwa  i
Środowiska.

Ad. 28
Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania „Wojewódzkiego planu

gospodarki odpadami na lata 2007 – 2010” (176/08).

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, przedstawił zebranym
projekt  uchwały  w  sprawie  zaopiniowania  „Wojewódzkiego  planu  gospodarki
odpadami na lata 2007 – 2010” /zał. nr 44/.

Pani  Monika  Ratyńska  –  Naczelnik  Wydziału  Rolnictwa  i  Środowiska
poinformowała  zebranych  o  wątpliwościach  zgłaszanych  przez  Gminy
dotyczących  ww.  planu  oraz  „został  przygotowany  projekt  uchwały,  w  której
Zarząd Powiatu Białostockiego opiniuje pozytywnie projekt Wojewódzkiego planu
gospodarki  odpadami  dla  Województwa  Podlaskiego  na  lata  2007  –  2010  z
uwzględnieniem  uwag  zawartych  w  załączniku  do  niniejszej  uchwały.  W
załączniku  zawarte  są  dwie  uwagi  związane  z  tym,  że  Powiatowi  przypisano
zadania,  które  nie  są  w  jego  kompetencji.  Jedno  zadanie  dotyczy  likwidacji
mogilników  zaś  drugie  to  powinność  likwidacji  miejsc  zanieczyszczonych
odpadami.”    
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Zarząd  Powiatu  Białostockiego jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr
176/08 z dnia 10 stycznia 2008 roku w sprawie zaopiniowania projektu
„Wojewódzkiego  Planu  Gospodarki  Odpadami  dla  Województwa
Podlaskiego na lata 2007 – 2010” /zał. nr 45/.

Ad. 29
Podpisanie  umowy z Polską  Wytwórnią  Papierów Wartościowych

na wytwarzanie nalepki kontrolnej.

Starosta  Powiatu  Białostockiego  –  Pan  Wiesław  Pusz,  poinformował
Członków Zarządu o potrzebie podpisania umowy z Polską Wytwórnią Papierów
Wartościowych na wytwarzanie nalepki kontrolnej. 

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie,  zaakceptował
przedłożoną  umowę,  upoważniając  do  jej  podpisania  Pana  Wiesława
Pusza – Starostę Powiatu Białostockiego oraz Pana Adama Kamińskiego
– Wicestarostę Powiatu Białostockiego, przy kontrasygnacie Pani Marii
Borodziuk – Skarbnik Powiatu Białostockiego /zał. nr 46/.

Sprawę do dalszego prowadzenia przekazano Wydziałowi Komunikacji.

Ad. 30

Rozpatrzenie wniosku Urzędu Miejskiego w Czarnej Białostockiej o
przyznanie  dofinansowania  imprezy  p.n.  „IX  Powiatowy  Przegląd
Zespołów Kolędniczych, Teatrów Wiejskich i Obrzędowych”.

Starosta  Powiatu  Białostockiego  –  Pan  Wiesław Pusz  zapoznał  Członków
Zarządu z treścią wniosku Urzędu Miejskiego w Czarnej Białostockiej o przyznanie
dofinansowania  imprezy  p.n.  „IX  Powiatowy  Przegląd  Zespołów  Kolędniczych,
Teatrów Wiejskich i Obrzędowych” oraz z projektem umowy w ww. sprawie /zał. nr
47/.

Pani  Agnieszka  Polińska  –  Podinspektor  w  Starostwie  Powiatowym  w
Białymstoku, złożyła wyjaśnienia w tej sprawie.

Zarząd Powiatu Białostockiego po zapoznaniu się z ww. pismem,
jednogłośnie zaakceptował projekt umowy w ww. sprawie upoważniając
do  jej  podpisania  Pana  Wiesława  Pusza  –  Starostę  Powiatu
Białostockiego oraz Pana Adama Kamińskiego – Wicestarostę Powiatu
Białostockiego,  przy  kontrasygnacie  Pani  Marii  Borodziuk  –  Skarbnik
Powiatu Białostockiego /zał. nr 48/. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Spraw
Społecznych i Zarządzania Kryzysowego.

Ad. 31

Podpisanie  umowy  z  Gminą  Tykocin  w  sprawie  finansowania
imprezy  „Zdobycie  Tykocina  2008”  –  rekonstrukcja  bitwy  o  Tykocin  i
zamek z 1657 roku.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego przedstawił zebranym
projekt  umowy  z  Gminą  Tykocin  w  sprawie  finansowania  imprezy  „Zdobycie
Tykocina 2008” – rekonstrukcja bitwy o Tykocin i zamek z 1657 roku /zał. nr 49/.
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Wyjaśnienia dotyczące powyższej kwestii złożyła Pani Agnieszka Polińska –
Podinspektor w Starostwie Powiatowym w Białymstoku. Przypomniała zebranym,
że kwestia ta była omawiana na posiedzeniu Zarządu Powiatu Białostockiego w
dniu 3 stycznia 2008 roku.  

Zarząd Powiatu Białostockiego zapoznał się z treścią ww. umowy,
upoważniając  jednocześnie  do  jej  podpisania  Pana  Wiesława  Pusza  –
Starostę  Powiatu  Białostockiego  oraz  Pana  Adama  Kamińskiego  –
Wicestarostę  Powiatu  Białostockiego,  przy  kontrasygnacie  Pani  Marii
Borodziuk – Skarbnik Powiatu Białostockiego /zał. nr 50/. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Spraw
Społecznych i Zarządzania Kryzysowego. 

Ad. 32

Podpisanie umowy z Podlaskim Stowarzyszeniem Sportowym Osób
Niepełnosprawnych START o warunkach funkcjonowania i finansowania
kosztów  działalności  WTZ  w  Ogrodniczkach  ze  środków  PFRON  oraz
umowy  w  sprawie  dofinansowania  WTZ  w  części  nieobjętej
dofinansowaniem ze środków PFRON na rok 2008.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego zapoznał zebranych z
projektem  umowy  z  Podlaskim  Stowarzyszeniem  Sportowym  Osób
Niepełnosprawnych START o warunkach funkcjonowania i finansowania kosztów
działalności  WTZ w Ogrodniczkach ze środków PFRON oraz umowy w sprawie
dofinansowania WTZ w części nieobjętej dofinansowaniem ze środków PFRON na
2008 rok /zał. nr 51- 53/.

Wyjaśnienia  w  tej  sprawie  przedłożyła  Pani  Elżbieta  Anna  Turczewska  –
Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Białymstoku. Poinformowała
zebranych  o  podjętych  przez  Stowarzyszenie  działaniach  mających  na  celu
realizację zaleceń pokontrolnych.  Pisma i umowy zostały skonstruowane w ten
sposób, że zostaną one przesłane do Stowarzyszenia niepodpisane, dopiero po
podpisaniu  i  zaakceptowaniu  ich  przez  START  będą  one  podpisywane  przez
Zarząd Powiatu Białostockiego. W związku z czym Dyrektor Powiatowego Centrum
Pomocy Rodzinie zwróciła się z prośbą o upoważnienie dwóch Członków Zarządu
do podpisania ww. umów.    

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie  zaakceptował
propozycję  przedstawioną  przez  Panią  Elżbietę  Annę  Turczewską  –
Dyrektora  Powiatowego  Centrum  Pomocy  Rodzinie  w  Białymstoku,
jednocześnie upoważniono do podpisania umów Pana Wiesława Pusza –
Starostę  Powiatu  Białostockiego  oraz  Pana  Adama  Kamińskiego  –
Wicestarostę  Powiatu  Białostockiego,  przy  kontrasygnacie  Pani  Marii
Borodziuk  –  Skarbnik  Powiatu  Białostockiego.  Do  podpisania  pism
przewodnich  związanych  z  ww.  zagadnieniem  upoważniono  Pana
Wiesława Pusza – Starostę Powiatu Białostockiego /zał. nr 54/. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  do  Powiatowego  Centrum
Pomocy Rodzinie.

Ad. 33

Podpisanie  umowy  dotyczącej  prowadzenia  Warsztatów  Terapii
Zajęciowej w Ogrodniczkach.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz zapoznał zebranych z
projektem  umowy  dotyczącym  prowadzenia  Warsztatów  Terapii  Zajęciowej  w
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Ogrodniczkach /zał. nr 55/.

Pani Elżbieta Anna Turczewska – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy
Rodzinie w Białymstoku, przedłożyła wyjaśnienia dotyczące ww. kwestii.

Zarząd Powiatu Białostockiego, jednogłośnie zaakceptował projekt
ww. umowy, upoważniając do jego podpisania Pana Wiesława Pusza –
Starostę  Powiatu  Białostockiego  oraz  Pana  Adama  Kamińskiego  –
Wicestarostę  Powiatu  Białostockiego  przy  kontrasygnacie  Pani  Marii
Borodziuk  –  Skarbnik  Powiatu  Białostockiego.  Do  podpisania  pisma
przewodniego  upoważniono  Pana Wiesława  Pusza  –  Starostę  Powiatu
Białostockiego /zał. nr 56/.  

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Centrum
Pomocy Rodzinie w Białymstoku.

Ad. 34

Podpisanie  umowy  dotyczącej  prowadzenia  Warsztatów  Terapii
Zajęciowej w Czarnej Białostockiej. 

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz, przestawił zebranym
projekt umowy dotyczącej prowadzenia Warsztatów Terapii Zajęciowej w Czarnej
Białostockiej /zał. nr 57 - 58/.

Pani Elżbieta Anna Turczewska – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy
Rodzinie w Białymstoku, przedstawiła zebranym szczegóły dotyczące ww. kwestii.
Ponadto zwrócił  się z prośbą do Zarządu Powiatu Białostockiego o ustalenie w
jakiej formie mają być dołączane faktury na zakup przedmiotów do kwartalnego
rozliczenia przedkładanego przez Stowarzyszenia prowadzące WTZ.

Zarząd Powiatu Białostockiego, jednogłośnie zaakceptował projekt
ww.  umowy,  wyrażając  zgodę  na  przesłanie  go  do  Stowarzyszenia
prowadzącego  WTZ  w  Czarnej  Białostockiej.  Do  podpisania  pisma
przewodniego  do  ww.  projektu  upoważniono  Pana  Wiesława  Pusza  –
Starostę Powiatu Białostockiego/zał. nr 59/.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  postanowił,  że  do
kwartalnego  rozliczenia  przedkładanego  przez  Stowarzyszenia
prowadzące  WTZ  mają  być  dołączane  opisane  kopie  faktur
poświadczone  za  zgodność  z  oryginałem,  świadczące  o  poniesionych
wydatkach na funkcjonowanie WTZ, z wyłączeniem środków PFRON. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Centrum
Pomocy Rodzinie w Białymstoku.

Ad. 35

Podjęcie  uchwały  w  sprawie  układu  wykonawczego  budżetu
Powiatu i planu finansowego zadań z zakresu administracji rządowej na
2008 rok (177/08).

Starosta  Powiatu  Białostockiego  –  Pan  Wiesław Pusz  zapoznał  Członków
Zarządu z projektem uchwały w sprawie układu wykonawczego budżetu Powiatu
na 2008 rok /zał. nr 60/.

Pani  Maria  Borodziuk  –  Skarbnik  Powiatu  Białostockiego,  wyjaśniła
zebranym szczegóły dotyczące tej kwestii. 
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Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr
177/08 z dnia 10 stycznia 2008 roku w sprawie układu wykonawczego
budżetu  powiatu  i  planu  finansowego  zadań  z  zakresu  administracji
rządowej na 2008 rok /zał. nr 61/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Budżetu  i
Finansów.

Ad. 36

Zaopiniowanie projektu uchwały RPB w sprawie planu pracy Rady
na 2008 rok.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, przedstawił zebranym
projekt uchwały RPB w sprawie planu pracy Rady na 2008 rok /zał. nr 62/. 

Wyjaśnienia  w  tej  kwestii  złożyła  Pani  Anna  Szczepańska  –  Sekretarz
Powiatu Białostockiego. 

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  pozytywnie
zaopiniował  projekt  uchwały  Rady  Powiatu  Białostockiego  w  sprawie
planu  pracy  Rady  na  2008  rok,  kierując  go  pod  obrady  wszystkich
Komisji Stałych Rady Powiatu Białostockiego celem zaopiniowania oraz
pod obrady XV Sesji Rady Powiatu Białostockiego celem uchwalenia.

Ad. 37

Podpisanie  umowy  z  Wojewodą  Podlaskim  o  dofinansowanie
Projektu  w  NEB/PL/PDL/2.1/07/131  „Rozwój  trans  granicznych  funkcji
Regionalnego  Centrum  Kształcenia  w  Zakresie  Turystyki  Aktywnej  w
Supraślu. Polsko – Białorusko – Ukraińskie Targi Turystyczne. W sprawie
bazy sportowo – dydaktycznej w ramach Programu Sąsiedztwa Polska –
Białoruś – Ukraina INTERREG III A/TAUS CBC 2004 – 2006 (z włączeniem
projektów wsparcia mikroprojektów i pomocy technicznej).

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz, zapoznał zebranych z
projektem  umowy  z  Wojewodą  Podlaskim  o  dofinansowanie  Projektu  w
NEB/PL/PDL/2.1/07/131 „Rozwój trans granicznych funkcji Regionalnego Centrum
Kształcenia  w  Zakresie  Turystyki  Aktywnej  w  Supraślu.  Polsko  –  Białorusko  –
Ukraińskie Targi Turystyczne. W sprawie bazy sportowo – dydaktycznej w ramach
Programu Sąsiedztwa Polska – Białoruś – Ukraina INTERREG III A/TAUS CBC 2004 –
2006 (z  włączeniem projektów wsparcia mikroprojektów i  pomocy technicznej)
/zał. nr 63/.

Pan  Marek  Skrypko  –  Główne  Specjalista  w  Starostwie  Powiatowym  w
Białymstoku, przedłożył wyjaśnienia w ww. sprawie.

Pani Maria Borodziuk – Skarbnik Powiatu Białostockiego, zwróciła uwagę na
nieprawidłowy zapis w projekcie ww. umowy. Wniosła o zmianę zapisu „Powiat
Białostocki” na „Starostwo Powiatowe w Białymstoku” w paragrafie 3 punkcie 4
umowy,  gdyż  zapis  w  obecnym  brzmieniu,  może  uniemożliwić  prawidłowe
rozliczenie dofinansowania.  

Zarząd Powiatu Białostockiego, jednogłośnie zaakceptował projekt
ww. umowy wraz ze zmianami zgłoszonymi przez Panią Marię Borodziuk
–  Skarbnika  Powiatu Białostockiego,  upoważniając  do  podpisania  ww.
umowy Pana Wiesława Pusza  –  Starostę  Powiatu  Białostockiego  oraz
Pana Adama Kamińskiego – Wicestarostę Powiatu Białostockiego, przy
kontrasygnacie Pani Marii Borodziuk – Skarbnika Powiatu Białostockiego
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/zał. nr 64/.

Sprawę do dalszego prowadzenia przekazano pracownikom Samodzielnego
Stanowiska ds. Promocji, Współpracy z Zagranicą i Przedsiębiorczości.

Ad. 38 

Sprawy różne.

Spraw różnych nie zgłoszono, wobec czego posiedzenie Zarządu Powiatu
Białostockiego w dniu 10 stycznia 2008 roku dobiegło końca o godzinie 1730. 

Protokołowała 
Ewa Jakiel

Podpisali
Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego
Adam Kamiński – Wicestarosta Powiatu Białostockiego
Ireneusz Ordziejewski – Członek Zarządu
Jarosław Wądołowski – Członek Zarządu
Barbara Grabowska – Członek Zarządu
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